
Simpozij je po dveh letih potekal v živo v Domus Medica.
Vsekakor je bilo po dolgem času lepo spremljati medse-
bojna srečanja kolegic in kolegov z različnih koncev
države. Nekaj nevšečnosti je udeležencem simpozija pov-
zročilo deževno vreme in z njim povezani cestni zastoji,
a je bila dvorana v uvodnem delu simpozija že lepo za-
polnjena.
Na simpoziju smo se seznanili z novostmi na področju
magistralnih zdravil. Poleg magistrov farmacije iz zunanjih
in bolnišničnih lekarn smo med predavatelje povabili tudi
strokovne kolege z Zavoda za zdravstveno zavarovanje
Slovenije (ZZZS) in Javne agencije RS za medicinske pri-
pomočke (JAZMP). V prvem sklopu predavanj je bil pred-
stavljen pomen Kodeksa magistralnih zdravil, svoj pogled
na področje magistralnih zdravil sta predstavila ZZZS in
JAZMP, kar je odprlo vprašanja na temo magistralnih zdra-
vil, od samega prevzema substanc, obdelave receptov
magistralnih zdravil in aktualnih omejitev izdelave magi-
stralnih zdravil z določenimi učinkovinami.
Temu primerna je bila tudi sklepna diskusija, v kateri je po-
leg predavateljev sodeloval tudi vodja oddelka za zdravila
pri Zavodu za zdravstveno zavarovanje Slovenije prim.
mag. Jurij Fürst. Vprašanja in dileme udeležencev so malce
premaknili časovnico simpozija, vsi udeleženci so tudi dobili

možnost poslati vprašanja na pisarno Slovenskega farma-
cevtskega društva (pisarna@sfd.si), ki bo poskrbelo, da
bodo strokovnjaki ZZZS, JAZMP in Lekarniške zbornice
Slovenije pripravili odgovore in bo dokument z vprašanji in
odgovori nanje posredovan v vse lekarne.
Letošnji simpozij je bil jubilejni, zato smo v počastitev okro-
gle obletnice v program vključili tudi slavnostni del, in sicer
je udeležence nagovoril predsednik Slovenskega farma-
cevtskega društva prof. dr. Marko Anderluh, mag. farm.,
dogajanje pa je s svojimi glasbenimi uspešnicami popestrila
tudi slovenska pevka Ditka.
V naslednjih dveh sklopih predavanj je bilo predstavljeno
obvladovanje kakovosti in vodenje dokumentacije o pripravi
magistralnega zdravila ter njegova ocena tveganja, prav
tako tudi kakovost vhodnih farmacevtskih substanc in ovoj-
nine ter ustrezna zaščitna oprema. Seznanili smo se s pri-
pravo sterilnih magistralnih zdravil ter novostmi in izzivi na
področju magistralnih zdravil v zunanji in bolnišnični le-
karni.
Simpozij so udeleženci dobro sprejeli, tematiko so ocenili
kot zelo aktualno ter potrebno širše predstavitve in obde-
lave, saj se je v preteklih letih na področju magistralnih
zdravil izoblikovalo kar nekaj novosti, s katerimi se farma-
cevti dnevno srečujemo. 
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20. SIMPOZIJ SEKCIJE FARMACEVTOV JAVNIh LEKARN –
NOVOSTI NA PODROČJU MAGISTRALNIh ZDRAVIL
Maša Koritnik Zadravec, mag. farm., spec.


